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TISKOVÁ INFORMACE  

z porady vedení Fakulty elektrotechniky a informatiky UPa č. 14 - dne 09. 01. 2017 

 

1. Informace o činnosti děkana a proděkanů 

Ing. Němec 

1.1. Informace z PRV UPa  

a) Aktualizace základních dokumentů UPa a následně fakult UPa. Schválení Vnitřního 

mzdového předpisu UPa (účinnost od 1. 1. 2017).  

b) UPa jako celek splnila kritéria pro shodné financování jako v předchozím roce (pokles 

studentů celkem jen o 3 %). Přesné údaje o dotaci na rok 2017 budou známy až 

v 5/2017. 

c) Pror. Kubanová informovala o problematice návrhů stipendií. 

d) Pror. Kubanová informovala o přípravě projektu Erasmus +. 

e) Pror. Vorel informoval o přípravě projektu Rozvoj kapacit pro VaV (FEI se projektu 

účastnit nebude). 

f)  Pror. Vorel informoval o spolupráci s Indií. Od roku 2017 by mělo dojít k realizaci 

spolupráce na DFJP, kde jsou akreditovány stud. programy v ANJ.  

Možnost akreditace stud. programů v ANJ také pro FEI. 

1.2. 15. 12. účast na jednání děkanů elektro-fakult s předsedou NAÚ prof. Labíkem na FEL. 

Ověřit možnosti habilitačního řízení na FEI (podmínky NAÚ). 

1.3. Jednání o projektu ITI s pror. Kulhánkem. Do konce května 2017 je nutné podat žádost o 

společný projekt s DFJP v celkové hodnotě max. 60 mil. Kč dotačních prostředků. 

1.4. Jednání se zástupci firmy Retia o spolupráci s FEI.  

Ing. Čegan 

1.5. Informativní schůzka o existenci evropského projektu, kterým lze finančně podpořit firmy, 

které nabízí praxe pro studenty FEI (je nutné se přihlásit do projektu, projekt pokryje 

vynaložené náklady firmy). 

1.6. Nabídka inzerce na interaktivních tabulích, umístěných v Pardubicích (cca 19 tis. bez 

DPH/3 roky). 

Závěr: FEI tento informační kanál nebude využívat. 
 

 

Ing. Doležel 

1.7. S Ně jednání v několika firmách o možné spolupráci (KWD Bohemia, Bednar Machinery, 

aj.).  

1.8. Připravuje aktualizaci www a intranetových stránek FEI, sekce VaV.  

1.9. Informoval o nabídce umístění prezentace FEI v prostorách SŠ Delta (jednání s ředitelem 

školy). 

1.10. 6. 1. uzávěrka odevzdávání závěrečných zpráv SGS projektů.   

doc. Dušek 

1.11. Příprava DOD (zajištění autobusů, organizace a příprava časového harmonogramu). 

1.12. Před začátkem AR 17/18 připravuje schůzku o změnách SaZ řádu.  
 

2. Kontrola úkolů 

3. Vnitřní předpisy (Ing. Němec) 
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a) Příprava Aktualizace DZ FEI pro rok 2017. 

b) Zpracování Výroční zprávy o činnosti a hospodaření za rok 2016 (Če). 

c) Nutno zpracovat aktualizaci Statutu FEI (v souladu s aktualizovaným Statutem UPa). 
                       

4. Ekonomická situace (Ing. Soukupová) 

Zhodnotila čerpání rozpočtu za rok 2016.  

 

Komplexní hodnocení AP FEI za rok 2016 (slouží k hodnocení výkonnosti pracovišť; hodnocení 

zaměstnanců bude prováděno podle prezentace z kolegia 21. 11. 2016). 
 

5. Projekty (Ing. Němec) 

a) Informace o úspěšnosti žádostí do programu OP PIK Aplikace, úspěšných bylo cca 70 % 

žádostí. FEI může využít pro spolupráci s firmami. 
 

6. Studijní záležitosti (doc. Dušek) 

Viz bod 1. Informace o činnosti. 
 

7. Různé 

a) Ně - Ediční plán FEI  

b) Ně - stav čerpání dovolených na katedrách. 

c) Ně - pá 16. 12. - proběhla akce SŠ Delta. FEI v tiskové zprávě. 

d) Ně - příprava plesu FEI - termín konání 3. 3. 2017.  

e) Ně – účast členů AS UPa v komisích AS UPa. 

f) Ně - založení katedrálních sociálních sítí (vedení FEI toto nepodporuje, nedoporučuje; existuje 

společná platforma).  

g) Ně - pro FEI se pravidelně vyskytují nabídky pro vstup do platforem, které FEI většinou 

odmítá. 

h) Ně - množí se žádosti o podpis smluv o spolupráci (za účelem uzavírání inovačních voucherů). 

i) Ně - novým členem IGA UPa bude Ing. Doležel. Návrh předán pror. Kulhánkovi. 

j) Če - v IS STAG byl zcela zastaven modul Testy (již 3 roky není podporován). 

k) Aktualizace www - organizační schéma a další aktualizace informací. 

l) Če - žádá o schválení požadavků na rozvrhy ved. pracovníky (při rozvrhování dodržovat 

pravidla pro Ev. prac. doby). 

m) Če - informace o rušení výuky. 

 


